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REUNIÓ REGIONAL RPPO 24-10-2017 
 
 
El passat dia 24 d’octubre de 2017, la USPAC, juntament amb la resta de sindicats, 
ens vàrem reunir amb els caps de la regió policial i amb la representant de 
l’Administració. Us oferim un resum dels temes que es van aportar i tractar amb 
aquesta reunió, qualsevol dubte que tingueu podeu contactar amb el vostre delegat. 
 
 

ABP TREMP 
 
• PDA de trànsit: És una vergonya anar amb aquest material. És de segona o 

tercera mà, amb l’anagrama de “CORREOS”. Hem demanat la substitució. Ens 
comuniquen que totes aquestes PDA seran substituïdes per tabletes, però ara 
mateix no es sap quan es portarà a terme el canvi, ni hi ha cap previsió. 
 

• Funda arma: Reclamem que siguin diligents per la rellevància del material. Ens 
diuen que va estar autoritzada per entregar el dia 10 d’octubre i, que hauria 
d’estar al magatzem de l’ABP. 

 
• Patrullatges i trasllats unipersonals: Deixem ben clar què, cap company/a, ja 

sigui agent o caporal, no ha de conduir ni patrullar sol amb un vehicle. Bàsicament 
per la pròpia seguretat i pel nivell d’alerta en el qual ens trobem. A més a més, el 
Major Trapero ho va deixar molt clar en un Consell de la Policia i consta amb acta. 

 
També fem esment al vehicle “Espiell”, on els companys/es tenen que anar sols. La 
resposta dels Caps de la Regió és que aquests tenen que anar sols, per què són 
ordres de la Divisió de Trànsit, ja que consideren que no es vulnera la seguretat 
dels agents per què a pocs metres hi va un segon vehicle policial. Des d’USPAC 
estem totalment en desacord i farem els tràmits oportuns per a que rectifiquin. 
 

• Crancs emissores: Va arribar, a l’ABP, un estoc de 17 i ara mateix no en hi ha 
més. En demanem a la regió i ens diuen que TOTHOM pot demanar un segon cranc 
per portar-lo a l’armilla policial, simplement s’ha realitzar la petició mitjançant 
“PM1” i els hi serà entregat. 

 
CD SORT 

 
• Manca d'efectius: Demanem que treguin un paquet d’hores extres per a cobrir la 

gran manca d’efectius, ja que és insostenible. Els caps ens diuen que no hi ha cap 
previsió per a poder oferir places, ja que a tot arreu estan igual i, que les hores 
extres només les donen per realitzar serveis POEA i, de cara l’hivern, a Naut Aran.  
 
Des d’USPAC estem en desacord en no voler reforçar el servei per part dels Caps, 
ja que la manca d’efectius comporta un perjudici amb les vacances, PAP’S, canvis 
de planificació,... Hi treballarem i farem les peticions que calguin i on sigui. 
 

• Instal·lar càmeres seguretat al búnquer/armers: Ens comuniquen que 
aquestes càmeres ja estan demanades i estan pendents d’instal·lació, ara mateix 
no saben la previsió. 
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• Protocols amb animals abandonats: Demanem que estableixin protocols amb 
els Ajuntaments o amb el Consell, per tal de garantir la retirada d’aquests animals. 
Ha de quedar clar que, CAP ANIMAL pot ésser carregat a un vehicle policial, a més 
a més, no tenim les eines i formació per a fer-ho. 
 
Presenten una fotografia d’un collar amb una corretja d’animal, lliurat per la cap de 
Sort, perquè els agents en facin us en cas de troballa d’un animal. Això no és un 
material de dotació i tampoc tenim que arriscar-nos a rebre lesions per anar a 
interceptar un gos. La resposta per part del cap de la regió ha estat que aquesta 
corretja només es té que utilitzar per si ens portem un animal a la comissaria.  

 
• Ordinador i petició de formació: Ens diuen que es pot fer formació a tots els 

ordinadors de la comissaria. Que s’ha d’entrar mitjançant el CITRIX, amb el núm. 
TIP o amb algun de genèric. 
 
Referent a formació, la cap de Sort manifesta que la gent no li demana que es faci 
formació i que amb l’oferiment dels curs d’OAC només és va voler apuntar una 
persona. Tota persona que estigui interessada en realitzar formació o fer algun 
curs, ho té que demanar a la Cap. Des d’USPAC remarquem la importància en 
descentralitzar els cursos i poder-los fer a la mateixa comissaria o ABP.  
 

• Vehicles 4x4: Ens diuen que n’hi ha dos vehicles 4x4 a cada comissaria de Pirineu 
i no es pot portar un tercer, ja que s’hauria de treure d’una altra comissaria. En 
cas de necessitat s’aniran prestant de Tremp a Sort i viceversa. 

 
ABP SEU D’URGELL 

 
• Marihuana al Búnquer: denunciem la manca d’espais habilitats per a deixar les 

plantes i evitar molèsties als mossos. Recordem que cap concepte s’emmagatzemi 
plantes de marihuana a l’interior de la comissaria, per salut laboral. Els caps diuen 
que les plantes no es deixen a l’interior de la comissaria, sempre es deixaran als 
contenidors exteriors. Però que és cert que les mostres o petits decomisos SÍ es 
posen a l’interior. Demanem que es busquin solucions per a que no comporti 
molèsties. Es comprometen a buscar-hi una solució.  
 

• Accessos a Llívia: Esmentem que es va fer un control a Llívia, N-154 pk 5. Els 
Caps de la regió remarquen que és una via internacional i es “pot passar” per ella, 
sense tenir que realitzar cap servei, de trobar-nos algun accident o incident 
tindrien que ser els Gendarmes que se’n faci càrrec, i nosaltres no realitzarem 
persecucions en calent sota cap concepte. No hi estem d’acord i farem gestions. 

 
• Servei de “Taxi” a Caps: Denunciem que hi ha diferent tracte entre agents o 

Caps, ja que tenim casos on NO s’ha portat a casa a agents que han patit un 
accident de trànsit laboral. El Cap de Regió Puntualitza que aquest servei es va fer 
per què així ho va ordenar ell, i que va ser per necessitats,... d’igual manera va 
deixar clar que si es té que realitzar per algun agent, SEMPRE es facilitaria. 

 
ABP VIELHA 

 
• Manca d'efectius de trànsit: Aquest punt l’explicarem en els brífings. 
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CD PONT DE SUERT 
 
• Càmera de custòdia: Tornem a demanar la seva reubicació i que deixi de gravar 

al company de custòdia, ja que s’està vulnerant la normativa. Ens diuen que el 
comitè operatiu de seguretat va constatar que aquestes càmeres no es tocaven. 
Des d’USPAC no hi estem d’acord i iniciarem les accions pertinents. 
 

• Cap de torn: Remarquem que aquesta figura l’ha de realitzar el caporal titular del 
torn que estigui treballant, per la qual cosa si hi ha un altre caporal al mateix torn, 
aquest no tindria que ser el que faci de cap de torn, tots els caporals tenen que 
tenir la mateixa condició i prestigi. 
 

• Manca d’aigua calenta: Més de dos anys tenint problemes. A dia d’avui encara 
persisteix aquesta anomalia i impossibilita que els companys/es es puguin dutxar a 
la comissaria. Ens comuniquen que la pressió de l’aigua ja es va solucionar, però 
ara, és un problema de l’escalfador. Des de l’Administració comuniquen que no hi 
ha previsió per quan podria estar solucionat aquest problema. El cap de regió ha 
demanat que s’agilitzi la reparació. Hi estarem pendents. 

 
• Porta d’accés a comissaria: Ens comuniquen que el dia 17 d’octubre es va 

canviar la porta/mecanisme de l’entrada principal. 
 

• Filtracions d’aigua als vestidors: quan plou entra l’aigua a la zona dels 
vestidors, sobretot al d’homes. Administració comunica que ni l’ABP ni ells en 
tenien coneixement i que en breu es revisarà. Hi estarem pendents. 

 
• Trucades a agents fora de servei: Demanem que únicament es truqui als 

telèfons que cada agent ha facilitat a la seva comissaria. I que no es vulneri la llei 
de protecció de dades i intimitat personal i familiar de cada agent. 

 
ABP PUIGCERDÀ 

 
• Cadira locutori d’OAC: Administració comunica que en breu es reposarà. 

 
• OAC fixa: El cap de la regió manifesta que ell no és partidari de que hi hagi una 

OAC fixa a la comissaria, però que aquesta decisió dependrà del cap de Puigcerdà. 
 

ALTRES PUNTS A NIVELL REGIONAL 
 
• Roba tèrmica: Des d’administració ens diuen que no hi ha cap previsió de que 

es tingui que repartir cap peça de roba tèrmica a la regió. Considerem que amb 
una sola peça de roba tèrmica, és totalment insuficient. 
 

• Repartiment d’armilles: Ens diuen que en queden molt poques per repartir, el 
problema és que a Egara, ara mateix no tenen estoc de talles. 

 
• Afectació 1 d’octubre: Ens diuen que, a dia d’avui, només hi ha un 

comandament investigat per un òrgan judicial i la identificació d’uns companys/es 
que treballaven i han sortit amb un vídeo (els afectats ja en tenen coneixement). 
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• PGA07: Un cop més volem plasmar el nostre malestar amb aquest tipus de 

valoració, la qual no és objectiva ni transparent. Estem en contra què l’avaluació 
l’efectuï un cap de comissaria i no un cap de torn, que és la persona el qual 
coneix amb primera mà als seus agents. Així mateix comuniquem que molts caps 
no han preguntat als caps de torn per avaluar als agents.  

 
Hem demanat poder canviar el tipus de procediment avaluador per una forma 
més transparent i objectiva i a més a més, que els agents puguem valorar els 
nostres caps i comandaments de la comissaria. 

 
• Ús de càmeres, Worned i Sigme: no són eines de control i així ho hem 

denunciat en més d'una ocasió i ho seguirem fent si tenim proves contrastades 
d'aquests fets. El cap de regió va ser molt clar i va dir que NO es pot fer un mal 
us d’aquestes, si detectem males praxis per part d’algun cap, demana que li 
notifiquem immediatament i farà un seguiment.  
 

• Nous plans de seguretat: es preveu la instal·lació de noves càmeres i 
d’elements de seguretat, però això resta pendent d’aprovació per part del Comitè. 

 
• Graella Romanent: Demanem que es tregui una graella, a l'inici de l'any 

policial, de romanent voluntari per a que la gent es pugui planificar durant l'any i 
apuntar-se. Els caps ho veuen bé i ens demanem que un cop sapiguem si ho 
volen totes les comissaries de la Regió, que els hi passem i ho faran. 

 
• Botes adequades al fred i neu: Es demana que es pugui estudiar la possibilitat 

d’adequar una bona bota o segona bota que aguanti el fred, la neu i totes les 
inclemències meteorològiques del Pirineu. La resposta ha estat que això forma 
part de la comissió d’uniformitat i ara mateix no està previst. Recordem que hem 
passat de disposar de tres tipus de calçat a només una bota de mitja canya, és a 
dir, hem anat a pitjor. L’últim comunicat sobre la mala qualitat de les noves 
botes: https://www.uspac.cat/noticia/botes-policials-de-baixa-qualitat 

 
També es comenta que els companys/es d’Investigació puguin tenir botes de 
dotació, ja que amb els dispositius Cronos o Àgora, molts d’ells no en tenen. 
Administració comunica que tots els companys que no tinguin botes, les demanin. 

 
 
 
 
Catalunya, 27 d’octubre de 2017 
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